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Osalesid: Margit Murumägi, Mai Fäelmann, Karl Meos, Alo Laaniste, Madis Viise ja Kuno Rooba

Puudusid: Ain Suurkaev, Kersti Lužkov ja Helene Kristine Viita

Kutsutud: KKK direktor Arvo Pani ja Kadrina vallavanem Erich Petrovits

Päevakord:

1.  Hankekomisjoni liikme määramine

2.  Toitlustaja koolipoolse järelvalve teostaja määramine

3.  Kadrina KK  2017.a. ja lähiaastate investeeringutest

4.  Jooksvad küsimused

Kuulasime direktor Arvo Pani ja vallavanem Erich Petrovitsi ülevaadet hetkeseisust toitlustaja 

hankedokumendi osas. Eelmisel hoolekogu koosolekul olime üksmeelsed, et hankekomisjonis võiks 

osaleda hoolekogu esindajana Ain Suurkaev, täna paneme selle ettepaneku hääletamisele. 

Koolipoolset järelvalvet toitlustaja üle oleks kõige mõistlikum teostada kooli esinadaja, st. direktor 

Arvo Panil, ettepanek läheb hääletamisele.

Vallavanem Erich Petrovits rääkis muutunud olukorrast lähiaastate valla eelarves ja sellega seoses 

ka võimalikust investeeringuvõimekuse muutumisest Kadrina Keskkooli osas.

Otsustati:

1.  Määrata toitlustushanke komisjoni hoolekogu esindajana Ain Suurkaev

2. Toitlustaja koolipoolse järelvalve teostajaks määrata direktor Arvo Pani

3. Hoolekogu jääb juba vastuvõetud investeeringute juurde ega pea võimalikuks Kadrina KK 

investeeringuid vähendada

Protokollis  Margit Murumägi

Kadrina Keskkooli Hoolekogu esimees


